

Title (en)
OPHTHALMIC SOLUTION.

Title (de)
OPHTHALMISCHE LÖSUNG.

Title (fr)
SOLUTION OPHTALMIQUE.

Publication
EP 0145710 A1 19850626 (EN)

Application
EP 83902185 A 19830525

Priority
US 8300841 W 19830525

Abstract (en)
[origin: WO8404681A1] A liquid ophthalmic composition of unique rheological and lubricating properties comprising, inter alia, a polyanionic polymer for use as a long lasting artificial tear. Also disclosed is a method of treatment comprising topically administering the composition when indicated for relief of dry eye syndrome, foreign body sensation, burning, hyperemia, corneal staining, and the like.

Abstract (fr)
Composition ophthalmique liquide avec des propriétés rhéologiques et lubrifiantes uniques, comportant, inter alia, un polymère polyanionique à utiliser comme larme artificielle de longue durée. Procédé de traitement comportant l'administration topique de la composition en cas d'indication pour soulager le syndrome de l'oeil sec, la sensation de la présence d'un corps étranger, une brûlure, l'hyperémie, la coloration cornéenne, et autres.

IPC 1-7
A61K 31/74

IPC 8 full level
A61K 9/00 (2006.01); **A61K 31/78** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61K 9/0048 (2013.01); **A61K 31/78** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8404681A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8404681 A1 19841206; EP 0145710 A1 19850626

DOCDB simple family (application)
US 8300841 W 19830525; EP 83902185 A 19830525